
 
 
 

 
 
 
 Z  A  P  I  S  N  I  K  

26. redne seje Občinskega sveta Občine Velike Lašče,  
ki je bila v četrtek, 28. julija 2022 ob 19.00 uri  

v sejni sobi Občine Velike Lašče 
 
 
Prisotni člani občinskega sveta: Ladka DETERDING, Matjaž HOČEVAR, Peter INDIHAR, 
Matej RUPAR, Rudolf RUPAR, Branka PURKART, Katarina GAČNIK, Srečko KNAFELC, 
Jakob JAKLIČ, ter preko videopovezave dr. Tatjana DEVJAK in Matjaž GRUDEN,   
Odstotni člani občinskega sveta: Tina KADENŠEK,  
Župan: dr. Tadej MALOVRH 
Ostali prisotni: mag. Jerica TOMŠIČ LUŠIN – direktorica občinske uprave, Nina TEKAVEC 
– občinska uprava, Suzana PETRIČ – občinska uprava, Niko SAMSA -  kabelska TV  
 

Sejo je sklical in vodil župan dr. Tadej Malovrh. 
 
Na podlagi 28. in 29. člena Poslovnika občinskega sveta se je seja začela z: 
 
 
Ugotovitev sklepčnosti:  
Prisotnih je bilo 11 svetnikov. Občinski svet je sklepčen.  
 
 
Župan je v vabilu predlagal naslednji dnevni red seje: 
  

1. Potrditev zapisnika 25. redne seje, 11. in 12. dopisne seje in 3. izredne seje  
2. Poročilo odborov 
3. Polletno poročilo o izvrševanju proračuna občne za leto 2022 
4. Odlok o rebalansu poračuna Občine Velike Lašče za leto 2022 - I 
5. Pobude, vprašanja in predlogi svetnikov 
6. Poročilo župana 

 
 
Predlog sklepa: 

Potrdi se dnevni red 26. redne seje.  
 
Glasovanje: 

  Glasovalo 10 svetnikov.  
  ZA – 10 svetnikov,      PROTI – nihče 
 
Predlagani dnevni red  je sprejet. 
 
 
Ad 1. Potrditev zapisnika 25. redne, 11. in 12. dopisne seje in 3. izredne seje 
Občinskega sveta Občine Velike Lašče.  
 
Predlog sklepa: 



Potrdi se zapisnik 25. redne, 11. in 12. dopisne seje in 3. izredne seje 
Občinskega sveta Občine Velike Lašče.   

 
Glasovanje: 

  Glasovalo 10 svetnikov.         
  ZA – 10 svetnikov,                PROTI – nihče           

 
Zapisnika sta potrjena. 
 
 

Ad 2. Poročilo odborov 
Pred sejo občinskega sveta so se na skupni seji sestali odbor za gospodarstvo, kmetijstvo in 
turizem, odbor za družbene dejavnosti ter odbor za komunalo, varstvo okolja in urejanje 
prostora, odbor za finance. 
 
Po skupni seji so se navedeni odbori sestali vsaj na svoji seji.  
 
Predsednik odbora za gospodarstvo, kmetijstvo in turizem, Peter Indihar, je poročal, da so se 
člani na 11. seji sestali 27. julija 2022, kjer so obravnavali tri točke dnevnega reda. Njihova 
vsebina je razvidna iz zapisnika seje odbora za gospodarstvo, kmetijstvo in turizem. 
 
Predsednik odbora za družbene dejavnosti, Matjaž Gruden, je poročal, da so se člani na 20. 
seji sestali 27. julija 2022, kjer so obravnavali tri točke dnevnega reda. Njihova vsebina je 
razvidna iz zapisnika seje odbora za družbene dejavnosti. 
 
Predsednik odbora za komunalo, varstvo okolja in urejanje prostora, Rudolf Rupar, je 
poročal, da so se člani na 21. seji, kjer so obravnavali devet točk dnevnega reda, sestali  22. 
6. 2022 ter na 22. seji, kjer so obravnavali tri točke dnevnega reda, sestali 27. julija 2022. 
Njihova vsebina je razvidna iz zapisnikov sej odbora za komunalo, varstvo okolja in urejanje 
prostora.  
 
Predsednica odbora za finance, Ladka Deterding, je poročala, da so se člani na 13. seji 
sestali 27. julija 2022, kjer so obravnavali štiri točke dnevnega reda. Njihova vsebina je 
razvidna iz zapisnika seje odbora za gospodarstvo, kmetijstvo in turizem.  
 

Seji se je dr. Tatjana Devjak pridružila ob 19.20 uri. 

 

Ad 3. Polletno poročilo o izvrševanju proračuna občne za leto 2022 
Župan je v skladu s 63. členom Zakona o javnih financah, Statutom Občine Velike Lašče in 
Odlokom o proračunu Občine Velike Lašče za leto 2022 dolžan v juliju poročati občinskemu 
svetu, o izvrševanju proračuna v prvem polletju tekočega leta.  
 
Po oceni župana je poslovanje občine dobro, saj ima le 11.000 EUR primanjkljaja. Veliki 
projekti potekajo dobro in po planu. Kar nekaj projektov pa je vezanih na sezono, zato je 
realizacija pri njih zaenkrat slaba ali nič. Potem je župan predal besedo svetnikom, vendar 
nihče od njih ni podal komentarja.  
 
 
Predlog sklepa: 

Občinski svet Občine Velike Lašče se seznani s polletnim poročilom o 
izvrševanju proračuna občine za leto 2022. 

 
 
Glasovanje: 

  Glasovalo 11 svetnikov.  
  ZA – 11 svetnikov,         PROTI – nihče 



 

Ad 4. Odlok o rebalansu poračuna Občine Velike Lašče za leto 2022 - I 
Župan je predstavil razloge za rebalans navedenega proračuna. Občina načrtuje več 
prihodkov od prodaje zemljišč v PC Ločica ter prodaje kmetijskih, gozdnih in stavbnih 
zemljišč. Že v letošnjem letu bo v enkratnem znesku za gradnjo POŠ Turjak prejela vsa 
sredstva Ministrstva za izobraževanje, znanost in šport (sprva je bilo predvideno 
nakazovanje po obrokih), zato bo občina zaprosila za kredit v manjšem znesku (1 mio EUR 
namesto 2 mio EUR).  
 
Zaradi posledic pandemije koronavirusa in vojne v Ukrajini se je podražila gradnja POŠ 
Turjak in kotlovnice OŠ Primoža Trubarja (Za kotlovnico je občina že objavila javno naročilo,  
vendar se je prijavil le en ponudnik. Ker je ponudil previsoko ceno, občina javnega naročila ni 
oddala.). Občina bo v celoti obnovila igrišče v Dvorski vasi. Povečati je potrebno tudi 
proračunska sredstva za vzdrževanje cest, saj se je podražil asfalt. Za izgradnjo občinskega 
zbirnega centra za odpadke potrebujemo več sredstev, saj je projektantska ocena višja, kot 
je predvidevala občina. Občina je zaradi padca količine vode dodala projekt vrtine v Rutah 
ter povečala znesek za sanacijo vodovoda Velike Lašče. Poveča se tudi reprezentanca 
župana, saj bo župan proti koncu leta na izlet povabil občinske svetnike in občinsko upravo. 
 
Sledila je razprava, v kateri so sodelovali: Rudolf Rupar, župan, Matjaž Hočevar, Jakob 
Jaklič, Katarina Gačnik, mag. Jerica Tomšič Lušin 
 
Predlog sklepa: 

Občinski svet Občine Velike Lašče sprejme Odlok o rebalansu poračuna 
Občine Velike Lašče za leto 2022 – I 
 

Glasovanje: 
  Glasovalo 11 svetnikov.  
  ZA – 11 svetnikov,         PROTI – nihče 
 
 

 

Ad 5. Pobude, vprašanja in predlogi svetnikov 
 
Matjaž Hočevar je opozoril na meteorno vodo pri ZP Velike Lašče ob večjih nalivih, saj 
lastniku zaliva hišo. Župan je odgovoril, da je v projektu kanalizacije tudi projektirana 
meteorna voda. Svetnik je predlagal prenovo segnite brvi za pohodnike v naselju Polzelo. 
Zanimalo ga je, ali bo občina kaj na novo zaposlovala v režijskemu obratu, ki je sedaj 
kadrovsko podhranjen. Župan je odgovoril, da občina te odsotnosti rešuje z začasno 
zaposlenim. Svetnika je zanimalo tudi, zakaj v PC Ločica še ni zgrajen zbirni center, saj je 
gradbeno dovoljenje že pridobljeno. Župan je povedal, da je občina potrebovala še PZI, 
preden lahko pripravi javno naročilo. Matjaža Hočevarja je še zanimalo, kdo bo financiral 
obnovo poškodovanega mlina na Trubarjevi domačiji. Župan mu je odgovoril, da je to strošek 
občine kot lastnice nepremičnine, saj krije večje investicije.  
 
Dr. Tatjano Devjak je zanimalo stanje pitne vode v občini. Župan je povedal, da je zaenkrat 
še vse v redu, občina pa išče mesto za vrtino na Turjaku. Meni, da bi bilo dobro popisati vse 
stare vodne vire (studence), da bo imela občina informacijo, kje je še na voljo voda. Ta 
predlog je omenil tudi novemu ravnatelju, in sicer bi lahko otroci pripravili projektno nalogo 
popisa, občina pa bi pri tem pomagala. Občina ima sedaj tudi vodohran v Podstrmecu. 
 
Jakob Jaklič je vprašal, kako je z občani, ki nimajo opredeljenega zdravnika. Župan je 
povedal, da je v ZD Ribnica kadrovska stiska.  
 
Peter Indihar je povedal, da sta bila z direktorico občinske uprave na ogledu škode po neurju 
na kmetijskih zemljiščih, med drugim tudi na Jakičevem, kjer je zamašen jašek, in ga je 
zanimalo, če je že saniran. Mag. Jerica Tomšič Lušin mu je odgovorila, da bo urejeno.  



 
Rudolf Rupar je Občinski svet in župana seznanil z dejavnostjo prostovoljnih gasilcev iz 
Velikih Lašč pri gašenju požarov na Krasu ter pohvalil njihovo pripravljenost pomagati in 
požrtvovalnost. Župan je povedal, da je zelo ponosen na občinske gasilce in da bo občina 
organizirala dogodek ob koncu tega požara, na katerem bodo počastili gasilce. Rudolf Rupar 
je še dodal, da bi morali povabiti več gasilcev, kot le te s Krasa, saj jih je več želelo iti na 
intervencijo. 
 
Ladka Deterding je predlagala, da bi občina in občani pripravili veselico v zahvalo gasilcem. 
Župan se je strinjal, da jim je potrebno pripraviti dogodek v zahvalo.  
 
Matjaž Hočevar je še dodal, da se gasilci neverjetno dobro organizirani prostovoljci.  

 

Ad 6. Poročilo župana 
Župan je zbranim povedal, da ima občina izbranega najugodnejšega ponudnika za kredit za 
POŠ Turjak. Gradnja POŠ Turjak poteka v skladu s časovnico. Izpostavil je nekaj majhnih 
napak, ki se sproti odpravljajo. Dokumentacija za pridobitev gradbenega dovoljenja za  
kanalizacijo bo ta teden oddana na upravno enoto. Občina bo ponovno zaprosila za 
uporabno dovoljenje v 1. delu PC Ločica. Občina bo ponovno objavila javno naročilo za 
rekonstrukcijo in izgradnjo kotlovnice.  
 
 
 
Seja je bila zaključena ob 20.40 uri. 
 
Zapisala:        dr. Tadej Malovrh 
Nina Tekavec         Župan  
  



 

 
 
 
 
 Z  A  P  I  S  N  I  K  

4. izredne seje Občinskega sveta Občine Velike Lašče,  
ki je bila v četrtek, 15. septembra 2022 ob 20.00 uri v sejni sobi Občine Velike Lašče 

 
 
Prisotni člani občinskega sveta: Ladka DETERDING, Katarina GAČNIK, Matjaž GRUDEN, 
Matjaž HOČEVAR, Peter INDIHAR, Jakob JAKLIČ, Tina KADENŠEK, Branka PURKAT, 
Matej RUPAR, Rudolf RUPAR, Srečko KNAFELC 
Odstotni člani občinskega sveta: dr. Tatjana DEVJAK  
Župan: dr. Tadej MALOVRH 
Ostali prisotni: mag. Jerica TOMŠIČ LUŠIN – direktorica občinske uprave, Nika 
PEROVŠEK – občinska uprava, Irena INDIHAR, Stanka MUSTAR, ravnatelj Primož 
GARAFOL- predstavniki OŠ Primoža Trubarja Velike Lašče, Niko SAMSA - Kabelska TV 
 

Sejo je sklical in vodil župan dr. Tadej Malovrh. 
 
Na podlagi 23. in 28. člena Poslovnika občinskega sveta se je seja začela z: 
 
 
Ugotovitev sklepčnosti:  
 Prisotnih 11 svetnikov. Občinski svet je sklepčen.  
 
Župan je v vabilu predlagal naslednji dnevni red seje: 
  
1. Sklep o določitvi cene programov v vrtcu Sončni žarek pri OŠ Primoža Trubarja Velike 

Lašče 
2. Vloge občanov za odkup/menjavo zemljišč  
3. Sklep o 5. spremembi proračuna Občine Velike Lašče za leto 2022 in NRP 
 
 
Župan je dal na glasovanje dopolnjen dnevni red 4. izredne seje tako, da se za 1. točko 
dnevnega reda doda razprava o pričetku pouka v OŠ Primoža Trubarja Velike Lašče.  
 
Župan je dal predlog na glasovanje: 
 
 
Predlog sklepa: 
Potrdi se dnevni red 4. izredne seje Občinskega sveta Občine Velike Lašče, in sicer 
tako, da se za 1. točko doda nova 2. točka »Začetek pouka na OŠ Primoža Trubarja 
Velike Lašče v šolskem letu 2022/2023« in se ostale točke premaknejo za eno mesto 
navzdol. 

 
Glasovanje: 

  Glasovalo 10 svetnikov.  
  ZA – 9 svetnikov,         PROTI – nihče,        NI GLASOVAL – 1 svetnik 
 

Predlagani dnevni red  je sprejet. 
 
 



Seji se je pridružil Matjaž Hočevar. 
 

Ad 1. Sklep o določitvi cene programov v vrtcu Sončni žarek pri OŠ Primoža Trubarja 
Velike Lašče 
Župan je povedal, da so občinski svetniki prejeli gradivo za obravnavo predmetne točke, v 
katerem je tudi analiza cen programov okoliških vrtcev. Na kratko je povzel, kaj vpliva na 
višino cene programov vrtca in poudaril, da se razpravlja o zvišanju polne cene vrtca, ki je 
višja od tiste, ki jo plačuje večina naših občanov (ker imajo razne olajšave). Predstavitev 
strukture cene je prepustil predstavnikom OŠ Primoža Trubarja Velike Lašče, ki so povedali, 
da trenutno veljavne cene programov izhajajo iz preračuna, ki je bil narejen v mesecu 
oktobru 2020, veljajo pa od 1. 12. 2020. Preračun cen je bil narejen na podlagi takrat 
veljavnih določb in 234 takrat vključenih otrok.  
 
V obdobju od zadnjega preračuna cen programov so se poleg števila otrok (9 otrok manj) 
spremenili še drugi dejavniki, ki vplivajo na višino cen programov: 

- dvignila se je minimalna plača (v letu 2021 in 2022), 
- povišal se je regres za letni dopust (v letu 2021 in 2022), 
- dvignile so se premije za dodatno pokojninsko zavarovanje javnih uslužbencev (v letu 

2021), 
- višji so stroški prevoza na delo zaradi spremembe načina povračila v mesecu juniju 

2021 in zaradi dviga cen goriva, 
- zaradi rasti cen se vsake pol leta dviguje povračilo za prehrano na delu, 
- povečale so se bruto plače zaradi napredovanja v višje plačne razrede zaposlenih, 
- spomladi 2022 so se bistveno povečale cene živil, 
- zaradi selitve na Turjak potrebujejo dodatno zaposlitev zaradi povečanja čistilne 

površine – 0,90 čistilke, 
- zaradi večjega števila diet potrebujejo 0,20 delavke v kuhinji, ki bo pomagala tudi pri 

razdeljevanju hrane na novi lokaciji. 
 
V prihodnjih mesecih je predvidena odprava plačnih nesorazmerij v javnem sektorju (4% dvig 
plač je v izračunu že zajet). 
 
Glede na zgoraj navedeno preračunane cene programov znašajo: 

- 1. starostna skupina 588,82 EUR (10,9 % oziroma 57,75 EUR višja glede na 
obstoječo ceno 531,07 EUR), 

- 2. starostna skupina 465,46 EUR (13,78 % oziroma 56,37 EUR višja glede na 
obstoječo ceno 409,09 EUR). 

 
Župan je še dodal, da razliko do polne cene programov vrtca plačuje občina in da se zvišajo 
tudi cene skrajšanega programa.  
 
  V nadaljevanju je sledila razprava, v kateri so sodelovali: Tina Kadenšek, Irena 
Indihar, župan, mag. Jerica Tomšič Lušin, Matjaž Hočevar, Ladka Deterding, Stanka Mustar, 
Matej Rupar, Primož Garafol 
 
Predlog sklepa: 
 Občinski svet Občine Velike Lašče sprejme Sklep o določitvi cene programov v 
vrtcu Sončni žarek pri OŠ Primoža Trubarja Velike Lašče z dodano alinejo o določitvi 
cene za skrajšani program za že vpisanega otroka. 
 
Glasovanje: 
  Glasovalo 11 svetnikov.  
  ZA – 6 svetnikov,         PROTI – 5 svetnikov 
 
Sklep je sprejet. 
 
 



__________________________________________________________________________ 
Ad 2. Začetek pouka na OŠ Primoža Trubarja Velike Lašče v šolskem letu 2022/2023 
Župan je ravnatelja osnovne šole, Primoža Garafola, prosil, da strokovno pojasni, zakaj se je 
odločil prestaviti pričetek pouka na 8.30 uro in kaj se dogaja z otroci do pričetka pouka, če jih 
starši v šolo pripeljejo že ob 7.00 uri. Ravnatelj je povedal, da je že ob svoji predstavitvi v 
občinskemu svetu v mesecu maju predstavil program dela in da se ga bo trudil uresničiti. 
Glede pričetka pouka ob 8.30 je povedal, da veliko otrok potrebuje dodatno strokovno pomoč 
zaradi težav z učenjem in ravno za njih je najbolj ugodna jutranja ura za dodatni pouk oz. 
dopolnilni pouk. Drugi razlog za zamik s pričetkom pouka je, da veliko otrok čaka v 
podaljšanem bivanju več ur po koncu zadnje ure pouka (tudi do 5 ur) in ima šola zaradi tega 
težave pri financiranju programa s strani ministrstva. V uri pred pričetkom pouka so sedaj 
dodatni oz. izbirni predmeti, ki so bili prejšnja leta po koncu pouka. Pohvalil je učitelje, da so 
ponudili velik nabor interesnih dejavnosti za otroke, predvsem za ohranjanje kulturne 
dediščine kraja, ki se izvajajo v preduri. Matjaž Gruden je povzel razpravo odbora za 
družbene dejavnosti o tej točki, in sicer je za 1.- 6. razred smiseln kasnejši pričetek pouka, za 
7.- 9. razred pa ne, ker so otroci že samostojni in niso v podaljšanem bivanju.  
 
 

V nadaljevanju je sledila razprava, v kateri so sodelovali: Matej Rupar, Primož 
Garafol, Matjaž Gruden, Irena Indihar, Matjaž Hočevar, Tina Kadenšek, Jakob Jaklič, župan, 
Ladka Deterding 
 

 

Ad 3. Vloge občanov za odkup/menjavo zemljišč 
Predsednik odbora za komunalo, Rudolf Rupar je predstavil predloge občanov.  
 
Odbor za komunalo, varstvo okolja in urejanje prostora je 22. 6. 2022 opravil terenske 
oglede, na katerih je obravnaval spodaj navedene vloge: 
 
1. Vlagatelja ponujata v odkup ceste v naselju Male Lašče, ki potekajo po zemljiščih s 

parc. št. 2844/7, 2840/8, 2844/1 in 2844/8 vse k.o. 1711 Turjak. Po njih potekajo 

odmerjene in kategorizirane javne poti JP 955431, JP 955421 in JP 955411. 

 
Odbor je po terenskemu ogledu predlagal, da se primer reši podobno, kot je bil rešen 
v naselju Osredek, ko so občani, ki mejijo na dostopno pot le-to kupili od lastnika 
zemljišča in jo kasneje podarili občini. V kolikor so lastniki zemljišč, do katerih peljejo 
zgoraj omenjene javne poti lastnikoma zemljišč, po katerih potekajo javne poti, že 
plačali nadomestilo za služnost, naj lastnika občini ta zemljišča podarita. 
 

 
2. Vlagateljica je občini v naselju Gornje Retje ponudila v odkup zemljišči parc. št. 

810/10 in 810/9 obe k.o. 1717 Velike Lašče, po katerih poteka kategorizirana gozdna 
cesta in le-ta predstavlja dostop do dveh stanovanjskih objektov ter v nadaljevanju 
trase še dostop do gozdnih zemljišč. 
 
Odbor je po na terenskemu ogledu ugotovil, da je obravnavana gozdna cesta v celoti 
odmerjena in da so lastniki ostalih zemljišč, po katerih poteka ta gozdna cesta, vsi 
fizične osebe. Zaenkrat ni v interesu občine, da se opravljajo nakupi kategoriziranih 
gozdnih poti, saj nobena zakonska določba ne zahteva, da je občina njihova lastnica, 
ponujenih nepremičnin pa ne potrebuje. 

 
 

3. Vlagatelj želi kupiti parc. št. 1158/2 in 1158/3 obe k.o. 1713 Krvava Peč v naselju 
Uzmani. Navaja, da obe nepremičnini že uporablja, saj balkon in napušč  
stanovanjskega objekta posegata na ti dve zemljišči. Prav tako so parceli uporabljali 
že njegovi predniki. 

 



Odbor je po terenskemu ogledu ugotovil, da je lastnik obeh navedenih parcel 
Kmetijsko zemljiška skupnost Ljubljana. Po predhodni ureditvi prenosa zemljišč na 
Občino, odbor nima zadržkov pri odprodaji vlagatelju. Širina parcele 1280 – javno 
dobro k.o. 1713 Krvava Peč mora ostati v širini katastrske meje. 

 
4. Vlagateljica prosi za nakup oz. zamenjavo zemljišča s parc. št. 378/34 k.o. 1715 

Osolnik, po kateri poteka odmerjena in kategorizirana javna pot JP 954161, za 
nadomestitev z delom zemljišča parc. št. 1479/9 k.o. 1715 Osolnik, v približni površini 
30 m2, katere lastnik je Občina Velike Lašče. Vlagateljica še navaja, da je del 
zemljišča 1479/9 k.o. 1715 Osolnik nadaljevanje parcele 7/2 k.o. 1715 Osolnik, ki so 
jo nedavno kupili. 
 
Odbor se je po terenskemu ugotovil, da zemljišče parc. št. št. 1479/9 k.o. 1715 
Osolnik v naravi predstavlja parcelo v križišču in središču vasi Veliki Osolnik. Na 
navedenem zemljišču je ob cesti zgrajen oporni zid, v vogalu oz. na križišču je 
postavljen majhen lesen kozolec, ki služi za turistični namen, na parceli je tudi 
speljano odvodnjavanje. Odbor meni, da je pred dokončnim mnenjem potrebno 
vstopiti še v kontakt s krajani Velikega Osolnika, da podajo svoje mnenje.  
 

Interes občine primarno ni prodaja, temveč zaščita lastništva zaradi vzdrževanja 

ceste, ki je v javnem interesu, in ki bi bilo z nepremišljeno prodajo lahko okrnjeno. 

Občini mora v vsakem primeru ostati dovolj prostora, da lahko kamioni zavijajo 

navzgor, da je prostor za solnico in prepust, ter da je dovolj prostora ob cesti za odriv 

snega. 

 

Vlagateljica naj predloži natančen geodetski posnetek obstoječega stanja ter predlog 

za parcelacijo, na podlagi katerega bo občina določila del zemljišča za prodajo. 

 
 

5. Vlagatelj je predlagal zamenjavo njegovih zemljišč parc. št. 960/11 in 960/12 obe k.o  

1713 Krvava Peč v naselju Strletje, po katerih poteka odmerjena in kategorizirana 

javna pot JP 955800, za zemljišče parc. št. 1795/19 k.o. 1717 Velike Lašče, ki je v lasti 

Občine Velike Lašče. 

 
Odbor se je po terenskemu ugotovil, da parcela št. 1795/19 k.o. 1717 Velike Lašče, ki 
se nahaja  naselju Velike Lašče ni primerna za zamenjavo s parcelami, ki se nahajajo 
v naselju Strletje. Pri odmerah javnih poti po dejanskem stanju odbor predlaga, da bi 
se menjave zemljišč opravljale le z zemljišči, ki so v neposredni bližini novonastalih 
parcel. 
 

6. Vlagateljica je vložila vlogo za nakup dela zemljišč parc. št. 4002/6 in 4065 obe k. o. 
1711 Turjak, ki mejita na njeno zemljišče parc. št. *22 in 76 obe k.o. 1711 Turjak. Po 
priloženi skici je razvidno, da vlagateljica predlaga ureditev meje in odkup dela 
javnega dobra s parc. št. 4002/6 k.o. 1711 Turjak, v okvirni površini 31 m2 ter del 
javnega dobra zemljišča parc. št 4065. Vlagateljica v nadaljevanju občini ponuja v 
odkup cca 3 m2 njenega zemljišča, po katerem poteka lokalna cesta. 

 
Odbor je na terenskem ogledu ugotovil, da starejša stavba vlagateljice na zemljišču 
parc. št. *22 k.o. Turjak že delno posega na javno dobro parc. št. 4002/6 k.o. Turjak. 
Na zemljišču parc. št. *22 k.o. Turjak stoji ob lokalni cesti kapelica Lurške matere 
božje, ki je evidentiran kot objekt kulturne dediščine. Odbor se strinja z odprodajo 
dela javnega dobra parc. št. 4002/6 k.o. 1711 Turjak in sicer ne na način, kot je po 
priloženi skici, temveč na način, da se odmeri ravna linija od spodnjega JV roba 
kapelice do 2 stebra, ki se nahaja ob dostopni poti ob zemljišču parc. št. 4002/6. Na 
tak način bo zagotovljena in omogočena zadostna širina asfaltirane dostopne poti še 



do drugih objektov. Odbor se s prodajo dela zemljišča parc. št. 4065 k.o. 1711 Turjak 
ne strinja, saj se zemljišče, na katerem sta postavljena že dva oporna zidova nahaja 
tik ob lokalni cesti ter v križišču dostopne poti proti pokopališču Turjak in Bajdinških 
slapov. Vlagateljici odbor predlaga, da si s soglasjem Občine Velike Lašče uredi 
dostop do svojega zemljišča preko zatravljenega zemljišča parc. št. št. 4065 k.o. 1711 
Turjak. 

 
 
Predlog sklepov: 
 
 
1. Občinski svet Občine Velike Lašče predlaga, da v kolikor so uporabniki poti že 
plačali nadomestilo za služnost,  lastnika zemljišča parc. št. 2844/7, 2840/8, 2844/1 in 
2844/8 vse k.o. 1711 Turjak, po katerih potekajo odmerjene in kategorizirane javne poti 
JP 955431, JP 955421 in JP 955411, občina ne odkupi.  
 
Glasovanje: 
  Glasovalo 11 svetnikov.  
  ZA – 11 svetnikov,         PROTI – nihče 
 
Sklep je sprejet. 
 
 
2. Občinski svet Občine Velike Lašče sprejme sklep, da nakup kategoriziranih gozdnih 
poti zaenkrat ni v interesu občine, saj nobena zakonska določba ne zahteva, da je 
občina njihova lastnica, ponujenih nepremičnin (parc. št. 810/10 in 810/9 obe k.o. 1717 
Velike Lašče) pa ne potrebuje. 
 
Glasovanje: 
  Glasovalo 11 svetnikov.  
  ZA – 11 svetnikov,         PROTI – nihče 
 
Sklep je sprejet. 
 
 
3. Občinski svet Občine Velike Lašče ugotavlja, da je lastnik obeh nepremičnin parc. 
št. 1158/2 in 1158/3 obe k.o. 1713 Krvava Peč Kmetijsko zemljiška skupnost Ljubljana. 
Po predhodni ureditvi vknjižbe lastninske pravice na Občino, lahko nepremičnini kupi 
vlagatelj vloge. Širina parcele parc. št. 1280 – javno dobro k.o. 1713 Krvava Peč mora 
ostati v širini katastrske meje. 
 
Glasovanje: 
  Glasovalo 11 svetnikov.  
  ZA – 11 svetnikov,         PROTI – nihče 
 
Sklep je sprejet. 
 
4. Vlagateljica, ki  prosi za nakup oz. zamenjavo zemljišča s parc. št. 378/34 k.o. 1715 
Osolnik, naj predloži natančen geodetski posnetek obstoječega stanja in predloga 
parcelacije parc. št. 1479/9 k.o. 1715 Osolnik, za del, ki ga želi kupiti. Na podlagi 
geodetskega posnetka in predloga parcelacije bo sprejeta odločitev o prodaji 
zemljišča.  
 
 
Glasovanje: 
  Glasovalo 11 svetnikov.  
  ZA – 11 svetnikov,         PROTI – nihče 



Sklep je sprejet. 
 
5. Občinski svet Občine Velike Lašče se ne strinja z menjavo parc. št. parc. št. 960/11 
in 960/12 obe k.o  1713 Krvava Peč v naselju Strletje, po katerih poteka odmerjena in 
kategorizirana javna pot JP 955800, za zemljišče parc. št. 1795/19 k.o. 1717 Velike 
Lašče, ki je v lasti Občine Velike Lašče.  
 
Glasovanje: 
  Glasovalo 11 svetnikov.  
  ZA – 11 svetnikov,         PROTI – nihče 
 
Sklep je sprejet. 
 
 
6. Občinski svet Občine Velike Lašče se strinja s predlogom odbora za komunalo, 
varstvo okolja in urejanje prostora, in sicer s prodajo na način, da se odmeri ravna 
linija od spodnjega JV roba kapelice do 2 stebra, ki se nahaja ob dostopni poti ob 
zemljišču parc. št. 4002/6. Na tak način bo zagotovljena in omogočena zadostna širina 
asfaltirane dostopne poti še do drugih objektov. S prodajo dela zemljišča parc. št. 
4065 k.o. 1711 Turjak se ne strinja, saj se zemljišče, na katerem sta postavljena že dva 
oporna zidova nahaja tik ob lokalni cesti ter v križišču dostopne poti proti pokopališču 
Turjak in Bajdinških slapov. Vlagateljici Občinski svet predlaga, da si s soglasjem 
Občine Velike Lašče uredi dostop do svojega zemljišča preko zatravljenega zemljišča 
parc. št. 4065 k.o. 1711 Turjak. 
 
Glasovanje: 
  Glasovalo 11 svetnikov.  
  ZA – 11 svetnikov,         PROTI – nihče 
 
Sklep je sprejet. 
 

Ad 4. Sklep o 5. spremembi proračuna Občine Velike Lašče za leto 2022 in NRP 
Župan je zbranim povedal, da je letos 70. obletnica od bombardiranja Dvorske vasi v 2. 
svetovni vojni, prav tako je letos umrl Jože Centa, ki je kot otrok preživel to bombardiranje. 
Tako je prišlo do ideje, da se v Dvorski vasi uredi park, kot obeležje tega dogodka. Ladka 
Deterding je na kratko povzela projekt.  
 
Občina želi na najvišji točki občine v Krvavi Peči zgraditi razgledni stolp po zgledu drugih 
občin. S spremembo proračuna bi predvideli sredstva za projektiranje.  
 

V nadaljevanju je sledila razprava, v kateri so sodelovali: Matjaž Hočevar, župan, 
Rudolf Rupar, Ladka Deterding 
 
Predlog sklepa:  
Sprejme se sklep o 5. spremembi proračuna za leto 2022 in NRP za obdobje 2022 -
2025 
 
Glasovanje: 
  Glasovalo 11 svetnikov.  
  ZA – 11 svetnikov,         PROTI – nihče 
 
Sklep je sprejet. 
 
Seja se je zaključila ob 21.55 uri. 
 
Zapisala:        dr. Tadej Malovrh 
Nina Tekavec         Župan  


